

Distinguished Gentlemen's Ride 2024 Kuala Lumpur: Kejayaan Gaya dan Substansi



Kuala Lumpur, Malaysia, 19 Mei 2024 – Deruman motosikal klasik dan vintaj mengisi udara apabila lebih daripada 500 penunggang, berpakaian kemas dengan pakaian ‘dapper’ terbaik mereka, berkumpul untuk Distinguished Gentlemen’s Ride (DGR) 2024 di Kuala Lumpur, Malaysia, hari ini. Dianjurkan oleh kumpulan peminat motosikal yang berpangkalan di Malaysia, Throttle Riot; acara DGR Kuala Lumpur tahun ini menyatukan komuniti penunggang motosikal untuk mengumpul dana dan meningkatkan kesedaran untuk penyelidikan kanser prostat dan kesihatan mental lelaki, menandakan satu lagi pencapaian penting dalam perjuangan global untuk kesihatan lelaki.

‘Distinguished Gentlemen’s Ride (DGR)’ bukan sekadar perarakan motosikal yang bergaya; ia adalah gerakan seluruh dunia yang menyatukan penunggang untuk menyokong Movember, badan amal global terkemuka yang didedikasikan untuk mengubah wajah kesihatan lelaki. Diasaskan di Sydney, Australia oleh Mark Hawwa dan diilhamkan oleh imej klasik Don Draper dari program TV Mad Men, tunggangan ini telah menjadi acara tahunan yang menyatukan ratusan penunggang di bandar-bandar di seluruh dunia. Secara global, DGR tahun ini telah menarik hampir 100,000 penunggang untuk berkumpul di lebih daripada 100 bandar yang menyertai, bergabung tenaga untuk menekankan isu kritikal kanser prostat dan kesihatan mental lelaki.

Kuala Lumpur menyaksikan penyertaan yang mengagumkan, dengan lebih daripada 600 peserta berdaftar, berkonvoi dari titik permulaan di Kompleks Sukan Bukit Kiara hingga ke Balai Seni Negara. Turut hadir dan turut serta adalah Tetamu Kehormat, Encik Kamil Bin Munim, Setiausaha Politik kepada Menteri Kewangan, Kementerian Kewangan.

Di Balai Seni Negara, penunggang menikmati petang yang penuh dengan hiburan daripada Johny 23, Reloveution dan Karpit Terbang. Acara ini juga menampilkan ceramah motivasi oleh kaunselor bertauliah, Renn, yang menekankan kepentingan kesihatan mental dan kesejahteraan.

Kumpulan motosikal Throttle Riot telah menganjurkan acara DGR di Malaysia sejak 2015, menganjurkan tunggangan di pelbagai bandar termasuk Pulau Pinang, Ipoh, Johor Bahru dan Kedah. Tunggangan tahun ini di Kuala Lumpur terus membina legasi mereka, setelah mengumpul lebih daripada RM125,000 sejak penubuhannya.

Raja Susrina, pengasas Throttle Riot, berkata, “Menguruskan Distinguished Gentlemen’s Ride adalah satu penghormatan dan keistimewaan yang mendalam bagi kami di Throttle Riot. Acara ini adalah penting dalam meningkatkan kesedaran dan dana untuk kanser prostat dan

kesihatan mental lelaki, sebab-sebab yang sangat memberi impak kepada komuniti kita. Tahun ini, di Malaysia sahaja, Distinguished Gentlemen's Rides yang diadakan di seluruh negara telah berjaya mengumpul kira-kira RM23,000 (kira-kira USD\$5,000). Kami sangat berterima kasih kepada semua penunggang yang menyertai hari ini atas sokongan hebat dan sumbangan murah hati mereka. Sokongan dan sumbangan anda yang berterusan adalah penting dalam misi kami untuk membuat perbezaan yang bermakna dalam kehidupan lelaki.”

Kanser prostat adalah kanser kedua paling umum di kalangan lelaki di seluruh dunia, dengan lebih daripada 10 juta lelaki hidup dengan atau melepasi diagnosis. Pada masa yang sama, isu kesihatan mental lelaki dan pencegahan bunuh diri kekal sebagai kebimbangan mendesak, dengan satu lelaki hilang akibat bunuh diri setiap minit di seluruh dunia. Dana yang dikumpulkan oleh gerakan global DGR akan digunakan untuk menyokong penyelidikan dan inisiatif yang inovatif melalui Movember, dengan tujuan untuk memperbaiki kehidupan lelaki yang terjejas oleh cabaran-cabaran ini.

Acara DGR Kuala Lumpur tahun ini berjaya direalisasikan dengan sokongan dermawan daripada pelbagai penaja dan rakan kongsi. Pengiring polis dari PDRM dan marshal jalan dari HOG Marshalls memastikan perjalanan berjalan dengan selamat dan lancar.

Acara ini diperkuatkan oleh penaja rasmi termasuk Ddpai, Eiger Malaysia, MJ 7, DC Zone, Grafa, Hikari Riders dan Music Bliss. Penajaan tempat disediakan oleh Kementerian Belia dan Sukan dan Balai Seni Negara. Minuman dibekalkan oleh Kem Kopi dan Hausboom.

Selain itu, rakan kongsi seperti Mentari Cycles dan GKL Empire menawarkan sokongan yang tidak ternilai. Kejayaan acara ini juga dipastikan oleh sumbangan penyokong seperti Art of Speed, Fuel Athletics, Buragas Cycles, Suzzy, Head Culture, Fuel Junkies, RATS Motorcycles, dan Hari Belia Negara.

Pada acara tersebut, Raja Susrina menyatakan rasa terima kasihnya kepada rakan kongsi acara, penaja dan penyokong. “Kami sangat berterima kasih kepada semua penaja dan penyokong kami yang memainkan peranan penting dalam menjayakan acara ini. Kami menjemput lebih banyak organisasi untuk menyertai kami dalam tujuan mulia ini, untuk terus meningkatkan kesedaran dan dana untuk kanser prostat dan kesihatan mental lelaki.

Distinguished Gentlemen's Ride adalah bukti kuasa komuniti dan impak tindakan kolektif. Sementara menantikan tunggangan masa depan, kami menggalakkan semua orang untuk mengambil bahagian, menderma, dan menyokong tujuan penting ini. Sumbangan boleh dibuat terus melalui laman web rasmi: www.gentlemansride.com.

- END -

Untuk sebarang pertanyaan media, sila hubungi:

Lizayati Damit
Jalan Cherita Communications
Jalancherita@gmail.com
+60137441105